
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 98
van FRIEDA VEROUGSTRAETE-DESCHACHT
datum: 19 oktober 2022

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Onderzoeksschip Belgica  -  Onderzoeken en financiering

Eerder dit jaar werd in Zeebrugge het nieuwe onderzoeksschip Belgica voorgesteld. Het 
schip, dat 54 miljoen euro kostte en in Spanje gemaakt is, wordt ook gebruikt door de 
Vlaamse wetenschappelijke onderzoeksinstellingen en zal voor het eerst onderzoek gaan 
doen aan de Noordpool. Verder is het schip goed uitgerust, kan het metingen doen tot op 
5 kilometer diepte en is er in een kleine ijsbreker voorzien om ook in arctische wateren 
aan de slag te kunnen. Het wordt ook omschreven als een van de best uitgeruste 
onderzoeksschepen van Europa.

1. Hoe vaak en door welke Vlaamse instellingen werd al gebruikgemaakt van het schip 
sinds de voorstelling begin dit jaar?

2. Wat werd precies onderzocht? Zijn de resultaten van dit/deze onderzoek(en) al 
bekend? Welke onderzoeken hebben concreet bijgedragen of opgeroepen tot een 
aanpassing van het Vlaamse visserijbeleid? Welke aanpassing was dat concreet?

3. Heeft de Vlaamse Regering het schip (mede)gefinancierd en/of draagt ze bij voor de 
werkingskosten? Over welke bedragen gaat het precies?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (98), Jo Brouns (85).



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 98 van 19 oktober 2022
van FRIEDA VEROUGSTRAETE-DESCHACHT

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Jo Brouns, Vlaams minister 
van Economie, Innovatie, Werk, Sociale Economie en Landbouw.


